



تحت رعاية وزير التعليم العالي الأستاذ الدكتور عاطف النداف
يقام المؤتمر الدولي الخامس للدواجن
والمعرض التخصصي في صناعة وصحة الدواجن
جامعة حماة - كلية الطب البيطري
حماة - سورية " 23 - 25 نيسان 2018 "

مكان وزمان المؤتمر : يقام المؤتمر الدولي الخامس للدواجن في كلية الطب البيطري بجامعة حماة في الفترة الواقعة ما بين 23 - 25 نيسان 2018 .

- محاور المؤتمر :**
- 1- أمراض الدواجن التنفسية والهضمية والعصبية .
 - 2- أمراض الإستقلاب وسوء التغذية عند الدواجن .
 - 3- نظم التغذية والتربية والإنتاج في مزارع الدواجن .
 - 4- الأمن الحيوي وأساليب الوقاية في مزارع الدواجن .
 - 5- ورشة عمل حول واقع صناعة الدواجن في سورية وأفاقها المستقبلية .

رسوم الاشتراك والإقامة :

- تتحمل جامعة حماة نفقات الإقامة للمشاركين المقبولة أوراق عملهم من خارج محافظة حماة وليلة واحدة فقط.
- رسم الاشتراك للحضور من غير المحاضرين 100 دولار للشخص الواحد من خارج سورية و5000 ل.س من داخل سورية لا تتضمن أية نفقات.

المعرض : سيقام معرض تخصصي شامل في مجالات صناعة وصحة الدواجن ومستلزماتها الدوائية والتقنية على هامش المؤتمر بمشاركة عربية وعالمية. على الراغبين بالمشاركة في المعرض الاتصال باللجنة المنظمة للمؤتمر.

المراسلات :

ترسل الأبحاث بالبريد على العنوان الآتي : الأستاذ الدكتور محمد فاضل عميد كلية الطب البيطري
المؤتمر الدولي الخامس للدواجن - كلية الطب البيطري - حماة - سورية.

هاتف : 00963332510180 / 00963332510181 ، فاكس : 00963332510514

أو عن طريق البريد الإلكتروني E-mail : vet-med@hama-univ.sy

vetmedhama@gmail.com

تقبل الأبحاث كاملة مطبوعة باللغة العربية أو الإنكليزية متضمنة ملخصا باللغة العربية والإنكليزية في موعد لا

يتجاوز 15 / 3 / 2018 .

لغة المؤتمر : اللغة العربية أو اللغة الإنكليزية

يرسل البحث كاملاً مطبوعاً على ورق قياس A4 مع القرص الليزري (CD) متوافقة مع برنامج الـ Word يرفق مع البحث المرسل اسم الباحث واختصاصه ومكان عمله والسيرة الذاتية . يمكن للشركات العامة والخاصة والمؤسسات المعنية دعم ورعاية المؤتمر والمعرض بالتنسيق مع اللجنة المنظمة .

سيتم إرسال البرنامج التفصيلي للمؤتمر للسادة المشاركين المقبولة أبحاثهم قبل تاريخ 2018/4/5.

ملاحظة: يمكن قبول ملخص ورقة العمل (البحث) حتى تاريخ 2018/03/05 على أن ترسل ورقة العمل كاملة قبل نهاية

2018/03/20.



Fifth International Poultry Conference
Hama University
Faculty of Veterinary Medicine
23-25 April 2018, Hama – Syria



Venue: The Conference will take place at the Faculty of Veterinary Medicine, Hama University.
in the period between 23-25th April 2018

Topics:

1. Diseases of Poultry (Respiratory, Digestive and Nervous diseases).
2. Metabolic and Malnutrition diseases in poultry
3. Nutrition, Production and Breeding systems in Poultry Farms.
4. Biosecurity and prevention measures in poultry farms.
5. Workshop on poultry industry in Syria and its future prospects.

Registration and accommodation fees:

The University of Hama will cover the cost of accommodation for the accepted work papers of the participants from outside of the governorate of Hama and for one night only.

For international speakers the accommodation will be covered for three nights.

Subscription fee:

The non-speaker attendants from outside Syria is \$ 100 per person, and 5000 SP from Syria (does not include any expenses).

Participation:

Full papers should be sent to the following address:

Prof. Dr. Mohammad Fadel (Dean of Faculty of Veterinary Medicine)

Faculty of Veterinary Medicine

Fifth International Poultry Conference

Hama –Syria

Tel.: 00963 33 510180 / 00963 33 510181

Fax: 00963 33 510514

E-mail: vet-med@hama-univ.edu.sy or vetmedhama@gmail.com

- 1- Papers are accepted in Arabic or English, and submitted before 15/03/ 2018.
- 2- The official language of the conference is Arabic and English.
- 3- Papers should be printed on A4 paper, and sent on CD in Word Format.
- 4- Papers should contain the author's name, specializing, biography and place of work.

Note: A full conference agenda will be sent later for participants whom papers are accepted.

Poultry Fair Announcement:

A specializing fair on health and industry of poultry will be held during the period of the conference for national and international companies and institutions.

Interested relevant public and private companies are able to support and sponsor the conference by contacting the organizing committee.